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Svar på interpellation - Varför nedvärderar majoriteten 
företagen? 
Besvaras av regionråd Marie-Louise Dangardt (S) 
 
Alexander Hägg (M) frågar: 
 

1. Tror regionstyrelsens ordförande att bussar och tåg körs bättre om 
busschaufförer, lokförare och konduktörer är anställda av regionen, istället 
för privata företag?  

2. Tror regionstyrelsens ordförande att maten på exempelvis Gävle sjukhus 
blir bättre om det är regionen som driftar restaurangverksamhet?  

3. Tror regionstyrelsens ordförande att det blir renare om lokalvårdare är 
anställda av regionen istället för ett företag?  

4. Är alla partier i majoriteten enig om att de verksamheter som pekats ut i 
utredningen bör socialiseras?  

5. Har man från majoritetens sida någon uppskattning redan nu på vad en 
socialisering av kollektivtrafiken skulle kosta?  

 

Svar: 
 
Rysslands invasion av Ukraina har inneburit en grundläggande förändring i 
Sveriges och Europas omvärld och säkerhetspolitiska miljö. Därmed befinner sig 
vårt land i en ny och farlig verklighet. 
 
Utvecklingen av samhällets krisberedskap och det civila försvaret intensifieras 
under kommande år. Det civila försvaret berör hela samhället och alla aktörer som 
har ansvar för att stärka beredskapen och förmågan att genomföra verksamhet 
även under kris och ytterst i krig. Försörjningsberedskapen behöver också 
utvecklas och det är angeläget att näringslivet involveras i arbetet med att 
säkerställa de viktigaste samhällsfunktionerna. Likaså är det viktigt att områden 
som samhällets informationssäkerhet, skydd mot olyckor, personalförsörjning 
samt livsmedelsförsörjning stärks. Vidare har pandemin och erfarenheterna av 
pandemihanteringen bidragit till en stärkt krishanteringsförmåga, vilket kommer 
att ge goda ingångsvärden för analyser av ytterligare områden som kan behöva 
förstärkas. 
 
Som ett led i att undersöka och stärka beredskapen ska en utredning genomföras 
för att bedöma vilka verksamheter som Region Gävleborg ska genomföra själva, 
respektive genom upphandlade externa leverantörer. När ärendet behandlades vid 
regionstyrelsens sammanträde 2022-05-04 beslutade samtliga partier förutom 
Moderaterna och Sjukvårdspartiet att utredningen ska genomföras. 
 
Därmed anser jag att interpellationen är besvarad. 
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